
Zapisnik 5. seje sveta  KS Branik z dne 06.3.2015 ob 19. uri v pisarni KS Branik 

Prisotni člani sveta: Miran Vidmar, Andrlič  Davorin, Judita Birsa,  

Jazbec Ljubo, Vidmar  Bruno, Borut Bizjak, Kodrič Nives 

Odsotni: Piščanec Irena, Stubelj Roman 

 

Dnevni red :  

                1.    odstranitev 1 smreke in platan pred pokopališčem 

2. Komunalni objekti v KS - pokopališča in poslovilni objekti 

3. Pločnik v naselju  Steske    

                4.    Oglasne deske 

                5.    Usklajevanje najemnin 

         6.     Sejnine ter podaljšanje podjemnih pogodb 

                7.     Razno 

 

                 1. odstranitev 1 smreke in platan pred pokopališčem 

 

Predlog enega svetnika KS Branik je,  da se pred pokopališčem odstrani eno smreko ter 2 platani, 

ker v času cvetenja in jeseni delajo nesnago. 

Ostali člani sveta so mnenja, da je drevje potrebno močno obrezati, za mnenje se vpraša 

strokovnjaka ( vrtnarja Erika Mraka), žagal bi Elektro Bavcon  ker ima ustrezno mehanizacijo za 

opravilo teh del. 

 

Sprejet je bil sklep, da se drevje obreže pod strokovnim vodstvom. 

 

2.  Komunalni objekti v KS - pokopališča in poslovilni objekti 

 

Kapelica na pokopališču: člani sveta so glede izgradnje pokopališke vežice enotnega mnenja- 

potrebno je nadaljevati s postopkom priprave gradbene dokumentacije po idejni zasnovi                  

( razširitev in prenova pokopališča v Braniku)  Studia Kozorog  iz  leta 2005. Člani sveta so 

zadolžili predsednika, da se posvetuje kako pristopiti k pridobivanju gradbene dokumentacije, da 

se zagotovi pogoje gradnje v letu 2016. 

 

3. Pločnik v naselju  Steske 

 

Svet KS predlaga predsedniku, da na naslednji 6. seji mestnega sveta MONG  poda predlog  

izgradnje povezovalnega pločnika na desni strani državne ceste  smer Branik –Nova Gorica zaradi 

širitve naselja ter povečanja števila mladih družin.  

Omenjeni pločnik je nujno potreben zaradi varnosti. 

 

4. Oglasne deske 

 

Svet KS je sprejel sklep, da se vsa naselja opremi z  tipskimi oglasnimi deskami. 

 

5. Usklajevanje najemnin 

 

      Birsa Judita v zvezi s pogodbo in dokumentacijo lokala Pub meni, da je najbolje da se celotna 

dokumentacija posreduje MONG, ki ima kadre za strokovno in pravno pomoč. 

Namen ureditve omenjene dokumentacije bo podlaga za uskladitev najemnin v celotnem zadružnem 

domu v Braniku.  

        

6. Sejnine ter podaljšanje podjemnih pogodb 

 

 Člani sveta predlagajo izplačilo sejnin po statutu KS oz. MONG. Podjemne pogodbe se podaljšajo do 

30.6.2015.  

 

Sestanek se je zaključil ob 22.30. uri 

Zapisnik sestavil: Korošec 

Zapisnik overil: Birsa Judita 


